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Justerare Per-Anders Tapper (HP) 
 

Från och med 28 februari 2022 justeras protokoll från 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2023-02-23 

 

Ärendelista 
 
Paragraf Ärende Diarie-

nummer 
§ 11 Meddelanden  
§ 12 Lokalorganisation, skolenheter 2023–2026 2023/56 
§ 13 Förvaltningens information  
§ 14 Ekonomisk uppföljning 2023/33 
§ 15 Ändring av kommunstyrelsens 

delegationsordning 
2023/174 

§ 16 Ungdomsdemokratidagen samt höstrocken 2023 2023/169 
§ 17 Utvärdering av samiskprofilerad verksamhet vid 

Funäsdalens förskola 2022 
2022/1155 

§ 18 Riktlinje för systematiskt kvalitetsarbete 2023/167 
§ 19 Övrig fråga, mentorer  
§ 20 Övrig fråga, rektor Härjedalens gymnasium  
§ 21 Övrig fråga, frukost  
§ 22 Övrig fråga, reflexväst  
§ 23 Övrig fråga, sfi för ukrainska medborgare  
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2023-02-23 

Bu § 11  

 

Meddelanden 

Ärende 

Skolverket – Beslut om godkänd redovisning med återbetalning. Statsbidrag 
för lärcentrum för 2022, 2023-02-15. Dnr 8.1.2-2023:0000013 
Dnr: KS 2022/15 
 
Delegationsbeslut från förvaltningen. 
 
Anmälan om kränkande behandling 2023 
Enhet:   Antal 
Funäsdalens skola  2 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2023-02-23 

Bu § 12 Dnr KS 2023/56 

 

Lokalorganisation, skolenheter 2023–2026 

Beslut 

Bildningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen går vidare med en kostnadsberäkning utifrån den förstudie 
över Södra skolan och Härjedalens gymnasium som presenterats för 
bildningsutskottet. 

Ärende 

Göran Persson, Lannås arkitekter AB har utifrån uppdrag tillsammans med 
lokalansvariga och berörda rektorer undersökt förutsättningarna för Södra 
skolan och Härjedalens gymnasium i Sveg. 

Göran Persson presenterar pågående förstudie av Södra skolan och 
Härjedalens gymnasium för bildningsutskottet. 

Bildningsutskottet är enigt positiva till hitintills framtagen förstudie. 

Förslag under sammanträdet 

Ordföranden Johan Fredholm (M) föreslår att kommunstyrelsen går vidare 
med en kostnadsberäkning utifrån den förstudie över Södra skolan och 
Härjedalens gymnasium som presenterats för bildningsutskottet. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om bildningsutskottet beslutar enligt hans eget förslag och 
fastslår att svaret är ja. 

_____ 

 
Ajournering 

Sammanträdet ajourneras klockan 10.00–10.10. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2023-02-23 

Bu § 13 

Förvaltningens information 

Ärende 

Förvaltningschef, Tina S. Hammargård informerar utskottet om händelser på 
förvaltningen. 

Den undersökning förvaltningen genomfört utifrån möjligheten till ökad 
fjärr- eller distansundervisning i gymnasieskolan Bu § 49/2021, har visat att 
fjärrundervisning endast får ske ett visst antal timmar i veckan och dessa 
timmar används redan för bland annat moderna språk. Gällande 
distansundervisning är det svårt att få tillstånd från Skolinspektionen att 
bedriva distansundervisning om det inte ska användas som en form av 
särskilt stöd efter individuell prövning. 

En resultatrapport från kommunens grundskolor samt gymnasium 
presenteras. 

Under sportlovet vecka 10, kommer samtliga elever ha möjlighet att äta 
lunch på sin ordinarie skolenhet. 

Önskemål har inkommit från en högstadierektor om att servera frukost till 
eleverna på högstadiet och gymnasiet. Avdelningschef för kost- och service 
har meddelat att servering av frukost på tre högstadieskolor och gymnasiet 
skulle generera en kostnad på 1 000 000 kronor årligen. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2023-02-23 

Bu § 14 Dnr KS 2023/33 

 

Ekonomisk uppföljning 

Ärende 

Ekonom, Patrik Byström ger utskottet en ekonomisk uppföljning efter 
utgången av januari. Utfallet visar ett underskott på 539 000 kronor från 
budget. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2023-02-23 

Bu § 15 Dnr KS 2023/174 

 

Ändring av kommunstyrelsens delegationsordning 

Beslut 

Bildningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen ändrar delegat för beslut om inackorderingstillägg och 
hyresbidrag för gymnasieelever, från rektor till förvaltningschef. 

Ärende 

Handläggningen av inackorderingstillägg samt hyresbidrag för 
gymnasieelever har flyttats från gymnasiets administration till förvaltningens 
administration. Närheten till förvaltningschef gör det mer lämpligt att denna 
fattar beslut. 

Finansiering 
Förändringen i delegationsordningen påverkar inte kommunens ekonomi. 

Tjänstemannaförslag 

Bildningsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen ändrar delegat för 
beslut om inackorderingstillägg och hyresbidrag för gymnasieelever, från 
rektor till förvaltningschef. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om bildningsutskottet beslutar enligt förvaltningens 
förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Förvaltningschef, bildning 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2023-02-23 

Bu § 16 Dnr KS 2023/169 

 

Ungdomsdemokratidagen samt höstrocken 2023 

Beslut 

Bildningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen beviljar totalt 250 000 kronor ur kommunstyrelsens konto 
för oförutsedda utgifter till ungdomsdemokratidagen samt höstrocken för 
kommunens ungdomar. 

Ärende 

Härjedalens kommun tillsammans med Bergs kommun planerar att 
genomföra en gemensam ungdomsdemokratidag under 2023. 
 
Fram till 2018 fanns en budget på 250 000 kronor för arrangemanget. Det 
var då uppdelat på 150 000 kronor för Höstrocken och 100 000 kronor för 
ungdomsdemokratidagen. Numera saknas budget för arrangemangen. 
 
Då ungdomsdemokratidagen och höstrocken kommer genomföras årligen, 
kommer bildningsförvaltningen ha med kostnaden på 250 000 kronor som en 
önskad budgetutökning i budgetarbetet inför 2024. 

Finansiering 
Finansiering:   
Kommunstyrelsens oförutsedda 00902, 250 000 kronor 
Specifikation av kostnader:  
Ungdomsdemokratidagen 100 000 kronor 
Höstrocken 150 000 kronor 

Tjänstemannaförslag 

Bildningsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen beviljar totalt  
250 000 kronor ur kommunstyrelsens konto för oförutsedda utgifter till 
ungdomsdemokratidagen samt höstrocken för kommunens ungdomar. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om bildningsutskottet beslutar enligt förvaltningens 
förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Verksamhetschef för kulturskolan 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2023-01-26 

Bu § 17 Dnr KS 2022/1155 

 

Utvärdering av samiskprofilerad verksamhet vid 
Funäsdalens förskola 2022 

Ärende 

Anna Lindqvist, verksamhetsutvecklare och Margareta Thomsson, rektor för 
förskolorna i Bruksvallarna, Funäsdalen, Hede och Vemdalen redovisar 
vårdnadshavarnas utvärdering av den samiskprofilerade verksamheten vid 
Funäsdalens förskola 2022, som enligt genomförandeplanen ska ske årligen. 
 
Intervjuer har genomförts med samtliga vårdnadshavare som har barn i den 
samiskprofilerade förskoleverksamheten. 
_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2023-02-23 

Bu § 18 Dnr KS 2023/167 

 

Riktlinje för systematiskt kvalitetsarbete 

Ärende 

Förvaltningschef Tina S. Hammargård informerar utskottet om syfte och 
innehåll i den riktlinje för systematiskt kvalitetsarbete som förvaltningen 
arbetar med att ta fram. 

_____ 

Ajournering 

Sammanträdet ajourneras klockan 12.05-12.10. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2023-02-23 

Bu § 19 

Övrig fråga, mentorer 

Ärende 

Elving Forsström (S) vill veta hur många anställda mentorer det finns i 
Härjedalens kommun, vad deras uppdrag är samt kostnaden för 
organisationen med mentorer.  

Förvaltningschef Tina S. Hammargård kommer lämna svar på kommande 
bildningsutskott. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2023-02-23 

Bu § 20  

 

Övrig fråga, rektor Härjedalens gymnasium 

Ärende 

Elving Forsström (S) undrar hur förvaltningen jobbar med att stötta 
Härjedalens gymnasiums rektor som har en ansträngd arbetssituation. 

Förvaltningschef Tina S. Hammargård håller med om att Härjedalens 
gymnasiums rektor har en ansträngd arbetssituation. Förvaltningen har 
försökt underlätta rektors arbete genom att annonsera efter en biträdande 
rektor till gymnasiet. Då inga ansökningar inkom till utannonserad tjänst har 
förvaltningen tänkt om och annonserar för tillfället efter programansvariga 
som kommer underlätta arbetssituationen för gymnasiets rektor. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2023-02-23 

Bu § 21  

 

Övrig fråga, frukost 

Ärende 

Karin Holmin (VH) undrar vad kostnaden skulle bli för att bjuda 
högstadieelever på frukost under en månad utifrån önskemålet från en 
högstadierektor om att kunna erbjuda eleverna frukost. Se § 13/2023. 

Förvaltningschef Tina S. Hammargård svarar att frågan kommer ställas till 
avdelningschef för kost- och service och svar lämnas på kommande 
bildningsutskott. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2023-02-23 

Bu § 22  

 

Övrig fråga, reflexväst 

Ärende 

Lukas Segolsson (SD) undrar varför förskolepersonal inte bär reflexväst när 
förskolebarn gör det. 

Ordförande Johan Fredholm (M) svarar att det inte är en fråga för 
bildningsutskottet, utan en verksamhetsfråga. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2023-02-23 

Bu § 23  

 

Övrig fråga, sfi för ukrainska medborgare 

Ärende 

Ordförande Johan Fredholm (M) undrar om inte kommunen kan erbjuda 
svenska för invandrare (sfi) för ukrainska medborgare, och om förvaltningen 
har någon uppfattning om vad kostnaden skulle bli. 

Förvaltningschef Tina S. Hammargård svarar att det för tillfället finns en 
liten grupp ukrainska medborgare i kommunen. Dessa skulle kunna ingå i 
undervisningen utan att generera någon extra kostnad och rektor kommer 
erbjuda dem undervisningsplats. Däremot kommer rektor till nästa 
bildningsutskott ta fram underlag för hur många elever det krävs för att det 
börjar generera en kostnad. 

_____ 
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